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Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport Mestského zastupiteľstva v Malackách 
Radlinského 2751/1, 901 01 Malacky 

 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia komisie 

 
Dátum: 06. 02. 2012 
Miesto a čas konania: Sieň športu, ŠH Malina, 16.30 – 19.30 h 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Tedla - predseda, Mgr. Pašteka - podpredseda, Ing. 
Rusňák, Mgr. Habová, PaedDr. Pagáčová, p. Salajová, PaedDr. Filip (od 17.45 h), Ing. Andil, 
Ing. Špelicová  
Pozvaný: V. Mihočko, riaditeľ AD HOC 
Tajomníčka komisie: Mgr. Hrnková  

 
Schválený program (za: 8, proti: 0, zdržali sa: 0, nehlasovali: 1): 
1) Otvorenie  
2) Informácia riaditeľa AD HOC o riešení správy a prevádzky futbalového štadióna  
v Zámockom parku   
3) Materiály na MsZ: 
a/ Návrh VZN o prenájme pozemkov, NBP a ostatného majetku mesta – Z 5/2012 
b/ Návrh VZN, ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov v meste Malacky –  
Z 6/2012 
4) Informácia o čerpaní  dotácii športovými klubmi v r. 2011 (Mgr. Hrnková) 
5) Informácia  o čerpaní finančných prostriedkov komisie v r. 2011 (Mgr. Hrnková) 
6) Informácia o zápise do 1. ročníka ZŠ – Z 16/2012 (Mgr. Hrnková) 
7) Plán činnosti komisie na prvý polrok 2012 (RNDr. Tedla) 
8) Rôzne 
9)  Záver  
 
K bodu 1.:  
Zasadnutie otvoril a viedol RNDr. Pavol Tedla.  
 
K bodu 2.:  
Vladimír Mihočko, riaditeľ príspevkovej organizácie mesta AD HOC v stručnosti členom 
komisie predstavil vývoj organizovaného futbalu v Malackách, ktorého začiatky sa datujú 
rokmi 1910 -1920. V súčasnosti v meste pracujú tri futbalové kluby ŠK, ČSFA a Žolík 
Malacky. Najdlhšiu tradíciu má ŠK, ktorý je nájomcom futbalového štadióna v Zámockom 
parku. Keďže je to jediná hodnotná hracia plocha na futbal v Malackách, o jej užívanie majú 
záujem i ostatné kluby. Kým spolupráca ŠK a ČSFA je bezproblémová, Žolíku, ktorý dostal 
do nájmu od mesta tréningovú škvarovú plochu pri Zámockom parku, súčasný stav 
s využívaním trávnatej plochy štadióna v Zámockom parku nevyhovuje. ŠK Žolík požiadal 
komisiu o príspevok vo výške aspoň 2 000 € na budovanie novej hracej plochy. Aj na základe 
tejto žiadosti sa komisia venovala téme futbalového štadióna. Komisia diskutovala 
o možnosti, či by štadión nemal byť prevádzkovaný tak ako ŠH Malina, čiže všetky kluby by 
platili za nájom. V tomto názore komisia nebola jednotná, napr. Ing. Rusňák upozorňoval na 
to, že v prístupe ku klubom treba brať do úvahy aj ich tradíciu a  zásluhy na vybudovaní 
športovísk. V závere sa členovia komisie zhodli, že podmienky ďalšieho nájmu, resp. 
poskytovania ďalších služieb (napr. príprava hracej plochy) musia byť transparentné, 
oprávnené a pre všetkých rovnaké a v tomto duchu aj prijala uznesenie.   
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Uznesenie č. 1/2012: 
Komisia odporúča riaditeľovi AD HOC začať rokovania s ŠK Malacky s cieľom, aby 
nájomca futbalového štadióna v Zámockom parku ŠK Malacky pripravil zmluvu 
o poskytovaní služieb ďalším záujemcom o využívanie štadióna a túto zverejnil pre 
všetkých prípadných ďalších záujemcov.  
Hlasovanie:  za: 8  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 1  
Uznesenie č. 2/2012: 
Vo veci žiadosti o pridelenie dotácie ŠK Žolík ako príspevku na budovanie novej hracej 
plochy komisia odporúča ŠK Žolík obrátiť sa so žiadosťou na nadáciu PRO 
MALACKY. 
Hlasovanie:  za: 8  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 1  
  
K bodu 3a: 
Uznesenie č. 3/2012 k materiálu Z 5/2012: 
Komisia berie na vedomie návrh VZN o prenájme pozemkov, nebytových priestorov 
a ostatného majetku vo vlastníctve mesta Malacky a navrhuje ho schváliť 
s pripomienkami:  

- v § 4 ods. 1 text doplniť, príp. zmeniť: Záhorácka od hlavnej križovatky po 
Farský kostol, Ferdiša Kostku, Štefana Čulena, Ul. 1. mája, Pribinova od 
križovatky  so Záhoráckou po Ul. 1. mája, Ul. gen. M. R. Štefánika, 
Veľkomoravská od križovatky s Mierovým námestím po Jána Hollého, Jána 
Kollára.  

- v § 11 ods. 1 prvú vetu doplniť: maximálne dvakrát za sebou, následne dáva 
súhlas MsZ. 

Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0  
 
K bodu 3b: 
Z dôvodu nedodania textu návrhu VZN, ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov 
v meste Malacky sa komisia k materiálu nevyjadrovala. 
 
K bodu 4.: 
Tajomníčka komisie Mgr. Hrnková komisiu informovala o čerpaní dotácií športovými klubmi 
v r. 2011. Členovia komisie dostali spracovaný prehľad poskytnutých dotácií. Na činnosť 
športových organizácií bolo v roku 2011 čerpaných 59 146 €. 
 
K bodu 5.: 
Tajomníčka komisie Mgr. Hrnková komisiu informovala o čerpaní finančných prostriedkov 
komisie na športové akcie v r. 2011. Členovia komisie dostali spracovaný prehľad 
podporených podujatí. Na akcie organizované alebo podporené komisiou bolo v roku 2011  
čerpaných 4 039,39 €.  
Uznesenie č. 4/2012: 
Komisia navrhuje, aby finančné prostriedky určené na športové akcie mesta 
organizované komisiou mali možnosť na zálohu z pokladne MsÚ vyberať a následne 
zúčtovať aj predseda a podpredseda komisie pre vzdelávanie mládež a šport.  
Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0  
 
K bodu 6.: 
Komisia zobrala na vedomie informáciu o zápise do I. ročníka ZŠ na školský rok 2012/2013.  
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K bodu 7.: 
RNDr. Tedla predložil plán činnosti komisie na prvý polrok 2012. Zasadnutia komisie sú 
predbežne naplánované na 10. apríla a 5. júna. Vyhlásenie najlepšieho športovca roka sa bude 
konať 23. marca, Beh oslobodenia 8. mája a Športové hry malackej mládeže 1. júna. Všetkým 
týmto akciám bude predchádzať zasadnutie komisie alebo organizačného výboru akcie. 
 
K bodu 8.: 
a) Komisia v uznesení č. 35/2011 navrhla MsÚ zriadenie pracovnej pozície športového 
referenta na polovičný úväzok. Do organizačnej štruktúry Mestského úradu nebol takýto 
pracovník zaradený, preto komisia navrhla, aby bol zamestnancom AD HOC, čo predbežne 
konzultoval RNDr. Tedla s p. Mihočkom pred zasadnutím komisie. Komisia sa vyjadrovala 
k názvu príspevkovej organizácie mesta AD HOC, ktorý považuje za málo výstižný 
vzhľadom na športové zameranie tejto organizácie. 
Uznesenie č. 5/2012: 
Komisia navrhuje, aby pri zmene stanov príspevkovej organizácie mesta AD HOC 
predkladateľ zvážil zmenu názvu organizácie. Návrh komisie je Mestské centrum 
športu. 
Hlasovanie:  za: 9  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0  
 
b) Mgr. Pašteka komisiu informoval o vyhodnotení Grand Prix Záhoria za rok 2011. 
Organizátori série pochválili úroveň Malackej desiatky.  
 
c) PaedDr. Filip komisiu informoval o úspešnej akcii O pohár primátora mesta v ľadovom 
hokeji, na ktorej sa zúčastnilo 8 družstiev, vrátane družstva z Bratislavy a Plaveckého Štvrtka. 
O rok by mala byť táto akcia rozšírená i o zápasy dievčat.  
 
d) Mgr. Hrnková komisiu informovala o počte a stave prijatých žiadostí športových 
organizácií o dotáciu z rozpočtu mesta. Komisia bude predložené žiadosti s prílohami  
hodnotiť koncom februára alebo začiatkom marca. 
 
e) Ing. Rusňák pozval členov komisie na vyhlásenie najlepšieho volejbalistu a atléta mesta za 
rok 2011.    
 
K bodu 9.: 
Zasadnutie komisie ukončil RNDr. Tedla.  
 
 
 
 
 
 
 
 
         RNDr. Pavol Tedla 
           predseda komisie 
 
 
Príloha: prezenčná listina 
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 
V Malackách 08. 02. 2012 


